
Valná hromada se konala u příležitosti VI. sjez-
du Psychiatrické společnosti ve Špindlerově Mlý-
ně. Přítomno bylo cca  55 členů společnosti. Valné
hromadě předsedal a jednání řídil prof. Raboch,
předseda Psychiatrické společnosti ČLS JEP.
Přednesl návrh programu, který byl schválen.
– Zprávu o činnosti výboru společnosti za období

červen 2004 – červen 2006 přednesl dr. Baudiš,
vědecký sekretář společnosti (je uveřejněna in
extenso).

– Zprávu o hospodaření výboru přednesl prim.
Rektor, pokladník výboru, který představil sou-
časný příznivý finanční stav, plánované výdaje
i změny v hospodaření.

– Zprávu revizní komise předložil dr. Hermann,
když RK neshledala činnost odporující stano-
vám.

– V diskusi zazněla drobná doporučení k opravám
ve výroční zprávě, nevýhodnost plátce DHP.
Proti na sjezdu představeným a diskutovaným
„Vodítkům psychiatrické péče“  nezazněly žádné
závažnější doplňky, menší změny budou zváže-
ny jednotlivými koordinátory „Vodítek“. Podle
ankety bylo vybráno z asi 40 návrhů loga Psy-
chiatrické společnosti 6 grafických námětů.
O nich plénum valné hromady hlasovalo bez
jednotného postoje. Dalším výběrem se bude
zabývat výbor společnosti.

– V dalším průběhu bylo hlasováno aklamací
o jednotlivých zprávách. Zpráva o činnosti
výboru byla schválena (1 hlas proti), zpráva
o hospodaření byla schválena (1 hlas se zdržel),
zpráva revizní komise byla schválena (1 hlas se
zdržel).

280

Zápis z valné hromady Psychiatrické společnosti
11. června 2006 ve Špindlerově Mlýně

Dodáno redakci: 15. 6. 2006 Zapsal MUDr. Pavel Baudiš, CSc.

– S drobnými zpřesněními schválil výbor výroční
zprávu pro sjezd ve Špindlerově Mlýně.

– O sepsání úvodníků pro náš časopis budou požá-
dáni i vybraní předsedové sekcí společnosti

– Vyjádření výboru k Českou lékařskou komorou
navrhovaným standardům zdravotnických zaří-
zení: jde o návrh vybavení, materiálního i perso-
nálního, které vyjadřuje optimální stav. V sou-
časnosti sotva existuje psychiatrické zařízení,
které by tyto standardy splňovalo. Chybí návrh
finančního zabezpečení standardů, bez něhož
bude pouze „bičem“ pojišťovny na psychiatrická
zařízení. Existuje tak riziko event. uzavírání
zařízení. Jde o závažný materiál, na jehož
schválení je málo času.

– Prof. Raboch informoval o přípravách sjezdu,
včetně Valné hromady společnosti. Komplikace
se nevyskytly. Byl schválen program Valné hro-
mady, který bude doplněn o zprávu MUDr. M.
Anderse o lékové politice. Diskusi o koncepci
psychiatrické péče bude řídit. prof. Raboch (k
účasti vyzváni MUDr. I. David, MUDr. J. Pfeif-
fer, MUDr. J. Vevera aj.). Cena APA-PS končí
svoji činnost, když byly finanční prostředky
vyčerpány. Výbor předpokládá pokračování tra-

dice ve změněné formě způsobu financování.
– Na žádost Magistrátu hl.m.Prahy doporučeni ke

členství v komisích pro výběrová řízení pro
pražská psychiatrická zařízení MUDr. Z.Bašný,
prim. I. Zrzavecká, MUDr. E. Hermann,
MUDr. J.Vaněk.

– Ženevská iniciativa poskytla informace o politic-
kém a psychiatrickém abusu v Číně, včetně psy-
chiatrického a psychologického vyšetření paní
Wang Wanxing (1949).

– Výbor vyjádřil poděkování organizátorům kon-
ference v Opavě v čele s prim. P. Tarabou.

– Jednání o další spolupráci se společností Gua-
rant se zúčastnily dvě zástupkyně. Garant by
převzal zpočátku administrativu, dále postupně
internetovou stránku, rozesílání Zpráv členům,
přípravy na sjezd Špindlerův Mlýn 2008, kon-
takty se sponzory, organizaci akcí společnosti
(event. i sekcí), vydávání časopisu. Potvrzuje
původní nabídku, kdy ze sponzorských a inzert-
ních částek by inkasoval 8 % z prvního milionu
Kč, při vyšších částkách by se jeho podíl zvyšo-
val. Sepsání vzájemných smluv bude značně
obtížné (4 partneři - Psychiatrická společnost,
Česká lékařská společnost, OS Psychiatrie Pra-

Z jednání výboru Psychiatrické společnosti
7. června 2006
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